

Palestine National Council

Speaker Office

Ref.

Date



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم :

التاريخ :

المجلس الوطني الفلسطيني محاولة إحراق كنيسة الجثمانية في القدس المحتلة تستوجب توفير الحماية الدولية العاجلة لأبناء شعبنا ومقدساته المسيحية والإسلامية والمسيحية

2020-12-4

قال المجلس الوطني الفلسطيني إن محاولة إحراق كنيسة الجثمانية في القدس المحتلة من قبل مستوطن إرهابي تستوجب توفير الحماية الدولية العاجلة لأبناء شعبنا ومقدساته المسيحية والإسلامية، وتمكين المصلين من أداء صلواتهم بأمن وسلام.

وأضاف المجلس الوطني في تصريح صحفي أصدره رئيسه سليم الزعنون مساء اليوم الجمعة، إن محاولة إحراق كنيسة الجثمانية في القدس المحتلة عمل مدان ومستنكر، لا ينفصل عما يجري كل يوم من اعتداءات وانتهاكات لحرمة المسجد الأقصى المبارك، وغيرها من اعتداءات وإحراق مساجد وكنائس في سائر الأراضي الفلسطينية المحتلة.

ودعا المجلس، المؤسسات الدولية ذات الصلة الى التدخل العاجل لوضع حد لسياسات الاحتلال التي ستجر المنطقة إلى أتون صراع ديني لا تحمد عقباه، من خلال استهدافه الممنهج للمقدسات خاصة في القدس المحتلة ومحاولاته المستميتة لفرض تقسيم زمني ومكاني في المسجد الأقصى، وحمايته للاقتحامات اليومية للمتطرفين والمستوطنين، ومنع المصلين من الوصول إليه في انتهاك صارخ لحرية العبادة التي كفلتها المواثيق الدولية.

وأكد المجلس أن معاناة الشعب الفلسطيني لن تنتهي إلا بالخلاص من هذا الاحتلال العنصري وإقامة الدولة الفلسطينية المستقلة وعاصمتها مدينة القدس وفقا لقرارات الشرعية الدولية ذات الصلة.

ووجه المجلس التحية لأبناء شعبنا الذين أفضلوا محاولة إحراق كنيسة الجثمانية، مستذكرا الصمود والتكاتف والتلاحم المقدسي المسيحي الإسلامي الذي أفضل مخطط الاحتلال في معركة البوابات الالكترونية على أبواب المسجد الأقصى المبارك عام 2017.

Palestine National Council

Speaker Office

Ref.

Date



المجلس الوطني الفلسطيني

مكتب الرئيس

الرقم :

التاريخ :

Palestine National Council (PNC): The attempt to burn the Church of Gethsemane in occupied Jerusalem entails protection for Islamic and Christian holy sites

4 Dec. 2020

Palestine National Council (PNC) said that the attempt to burn the Church of Gethsemane (Church of All Nations) in occupied Jerusalem by a terrorist Jewish settler ignites the need for urgent international protection for Palestinian people and their Christian and Islamic holy site to enable worshipers to perform their prayers in safety and peace.

In a press statement issued by the Speaker Saleem Al-Za'anoon this evening, PNC said that the attempt to burn the Church of Gethsemane in occupied Jerusalem is a condemned and disapproved act, and not separated from what is happening every day from the attacks and violations of the sanctity of Al-Aqsa Mosque Mosque, and other attacks and burning of mosques and churches in the rest of the occupied Palestinian territories.

PNC affirmed that the suffering of the Palestinian people will not end except with salvation from this Israeli racist occupation, and the establishment of an independent Palestinian state with Jerusalem as its capital, in accordance with the relevant international legitimacy resolutions.

The Council saluted the Palestinian people who failed the attempt to burn the Church of Gethsemane, recalling the steadfastness, solidarity and cohesion of Christian-Muslim that thwarted the occupation scheme in the battle of electronic gates at the gates of Al-Aqsa Mosque, which took place in 2017.